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- Oddajemy do dyspozycji mieszkańców kolejne wyremontowane drogi, które przeszły kompleksowe modernizacje. Dziękuję radnym Rady Miejskiej w
Starachowicach Paniom Agnieszce Hedzie i Monice Nowak, które sygnalizują potrzeby mieszkańców tej części miasta. Cieszę się, że mogliśmy spełnić oczekiwania
mieszkańców. Udało nam się również pozyskać znaczne dofinansowanie zewnętrzne z Programu Inwestycji Strategicznych w wysokości 95%- mówił Prezydent
Marek Materek.

November 8, 2023

Osiedle Lubianka pięknieje

Na osiedlu Lubianka zakończyły się remonty kolejnych oczekiwanych przez mieszkańców dróg. Tym razem nowe nawierzchnie pojawiły się na ul. Kpt.
Mariańskiego, Wąsika-Kowalskiego, Por. Robota oraz Ignacego Zaczkiewicza. Swojego zadowolenia nie ukrywają mieszkańcy, którzy pojawili się na konferencji
prasowej Prezydenta Miasta Marka Materka.



Na każdej z wymienionych ulic w ramach prac wykonane zostały nawierzchnie i chodniki z betonowej kostki brukowej, zjazdy do posesji, kanalizacja deszczowa,
aranżacja elementów zieleni oraz roboty porządkowe.

- W ramach inwestycji wykonaliśmy 900 metrów dróg w czterech odcinkach. Do tego wykonaliśmy 240 metrów bieżących kanalizacji deszczowej oraz 560 metrów
wodociągu. Współpraca z Urzędem Miasta przebiegała wzorcowo co pozwoliło zakończyć prace w wyznaczonym terminie – podkreślał przedstawiciel firmy
DROMAR Jakub Bożek.



Swojego zadowolenia nie ukrywali mieszkańcy tej części osiedla Lubianka – Dziękujemy za te remonty. Szczególne podziękowania dla Prezydenta Materka.
Wykonawca bardzo dobrze się spisał mimo trudnego terenu w jakim przyszło mu pracować.



Na dobrą współpracę z Prezydentem w sprawie remontów dróg wskazywały radne Rady Miejskiej obecne na konferencji prasowej.

- Na początku kadencji mieszkańcy prosili o wykonanie tej inwestycji. Cieszę się, że Prezydent wysłuchał naszych próśb i kolejne ulice na osiedlu Lubianka zostały
wykonane. Dziś mieszkańcy mogą korzystać z komfortowych dróg i chodników- powiedziała Monika Nowak.

- Cieszę się, że problemy mieszkańców zostały zrealizowane. Prezydent Materek nie obiecuje, ale działa. To ważne dla nas samorządowców jak i mieszkańców.
Osiedle się zmienia, uliczka za uliczką. Pięknie to wygląda razem z rewitalizowaną Lubianką. Liczę, że w kolejnych latach będziemy remontować następne ulice z
tego terenu – podkreślała Agnieszka Cheda.

Warto wspomnieć, że na osiedlu Południe trwają również prace odbiorowe przy ul. Ustronie, gdzie także wykonano kompleksową modernizację drogi.
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June 6, 2025

Ankieta na magazyny energii - wydłużamy termin

Do 30 czerwca 2025 roku osoby zainteresowane udziałem w starachowickim projekcie dotyczącym dostawy i montażu magazynów energii powinny złożyć w Urzędzie Miejskim wypełnioną ankietę. Termin składania
ankiet wydłużono o jeden miesiąc.

Więcej...

June 5, 2025

Mieszkanie za remont

Jeśli mieszkasz w zasobach gminy lub kwalifikujesz się do przydziału mieszkania z gminnego zasobu mieszkaniowego, Gmina Starachowice ma dla Ciebie propozycję: LOKAL DO REMONTU LUB ADAPTACJI NA KOSZT
PRZYSZŁEGO NAJEMCY.

Więcej...

June 5, 2025

Wakacje w mieście, sport i przemoc – przyznano dotacje

Gmina Starachowice przyznała dotacje na zadania publiczne

Więcej...

June 5, 2025

Oferta Stowarzyszenia SZYMANOWSKI TRIATHLON TEAM

Oferta Stowarzyszenia Szymanowski Triathlon Team na realizację zadania publicznego z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej

Więcej...


